
 
Nummer Onderwerp Fractie Datum 

PS 
Inhoud Portefeuillehouder Stand van zaken GS 

M20-
2024 

Motie: Kwetsbare 
doelgroepen in 
het OV. 

D66, PD, 
CDA, 
ChristenUni
e 

04-03-
2024 

PS spreken uit dat:  
- bij het maken van 
beleid voor het OV 
deze kern 
kwaliteiten altijd als 
uitgangspunt te 
nemen. 

Olthof, J.  

M144-
2023 

Motie: Doden van 
dieren geen 
voorwaarde 
stellen voor 
schadevergoeding 

PvdD, Volt, 
D66, 
GroenLinks 

06-11-
2023 

Provinciale Staten 
roepen GS op om te 
verkennen hoe 
boeren die enkel 
niet-dodelijke 
middelen gebruiken 
om dieren te 
verjagen ook in 
aanmerking kunnen 
komen voor 
schadevergoeding  
hierover zo snel 
mogelijk te 
rapporteren aan PS. 

Beemsterboer, J. 08-02-2024: Geen wijzigingen 

M169-
2023 

Motie: Autonoom 
Vervoer in en op 

Volt 06-11-
2023 

PS vraagt GS om: - 
een nieuwe studie te 

Olthof, J. 08-02-2024: De motie is n.a.v. 
verantwoording van de Focus Smart 



 
de kaart in 
Noord-Holland 

starten naar de 
mogelijkheden voor 
Autonoom Vervoer 
binnen de   provincie 
en deze in kaart te 
brengen  - deze 
studie te richten op 
het vinden van een 
geschikte 
proeflocatie voor het 
autonoom   
verplaatsen van 
mensen en/of 
goederen op korte- 
en middellange 
afstanden. 

Mobility op de c-agenda geplaatst 
van de commissie Ruimte in 
november. Informatie voor 
mondelinge beantwoording is 
aangeleverd. Tevens is toen gemeld 
dat formele afhandeling gebeurd 
samen met het aanbieden van de 
voortgangsrapportage Focus Smart 
Mobility 2023 voor het zomerreces 
van 2024. 

M167-
2023 

Motie: steun aan 
gemeenten voor 
versnellen 
woningbouw 

Volt, 
ChristenUni
e, CDA 

06-11-
2023 

PS vraagt GS om: -  
te onderzoeken hoe 
en of de provincie 
gemeenten kan 
helpen de 
doorlooptijd van 
bouwprojecten kan     
verkorten, zoals een 
efficiënter Flora & 

Beemsterboer, J. 08-02-2024: geen wijzigingen. 



 
Fauna onderzoek of 
inspraakmomenten 
zonder aan 
zorgvuldigheid in     
te boeten  - en 
daarvoor bij de 
tweede 
begrotingswijziging 
met 
implementatievoorst
el te komen  - en 
indien nodig met 
een 
dekkingsvoorstel bij 
PS terug te komen. 

M166-
2023 

Motie: aandacht 
voor wonen voor 
jonge Noord-
Hollanders 

Volt, D66, 
ChristenUni
e, CDA, 
PvdD, JA21 

06-11-
2023 

PS vraagt GS om: . 
meer aandacht aan 
jongeren en starters 
in staand en nog te 
ontwikkelen 
woonbeleid te 
geven. 

Beemsterboer, J. 08-02-2024: We nemen dit mee in 
het nog op te stellen Actieplan 
wonen. 

M142-
2023 

Motie 
deelmobiliteit in 
beleid 

D66, CU, 
CDA, Volt, 
BBB 

06-11-
2023 

PS verzoeken het 
college:  - bij het 
IPO erop aan te 

Olthof, J. 08-02-2024: Gedeputeerde Staten 
hebben Provinciale Staten door 
middel van een brief over diverse 



 
dringen om te 
lobbyen bij het rijk 
om de wet 
personenvervoer te 
herijken en 
samenwerken met 
aanbieders van 
deelmobiliteit in de 
concessie mogelijk 
te maken  -  
zelfstandig te 
lobbyen bij het rijk 
voor het herijken 
van de wet 
personenvervoer en 
deelmobiliteit in de 
concessie mogelijk 
te maken. 

recente ontwikkelingen in het 
openbaar vervoer geïnformeerd, 
zoals gratis OV voor kinderen. De 
provincie wil het gebruik van het 
openbaar vervoer stimuleren. In de 
commissie Ruimte van 12 februari 
zal een afdoeningsvoorstel worden 
geagendeerd  15-12-2023: uit 
besluitenlijst GS d.d. 12-12-2023: 
Gedeputeerde Staten informeren 
Provinciale Staten door middel van 
een brief over diverse recente 
ontwikkelingen in het openbaar 
vervoer, zoals gratis OV voor 
kinderen. De provincie wil het 
gebruik van het openbaar vervoer 
stimuleren, bijvoorbeeld met deze 
extra investering waarmee de bus 
voor kinderen gratis wordt. De 
andere onderwerpen zijn de stand 
van zaken Studenten OV-kaart, 
vervoerplannen 2024, de instroom 
van nieuwe buurtbussen in Noord-
Holland Noord en de komende 
aanbesteding van de concessies 



 
Haarlem-IJmond en Noord-Holland 
Noord.  Besluit GS:  1. Kennis te 
nemen van gratis OV voor kinderen 
en diverse recente ontwikkelingen in 
het openbaar vervoer   2. Provinciale 
Staten door middel van de brief 
hierover te informeren en voor te 
stellen moties M142-2023 
(deelmobiliteit in beleid) en M180-
2023 (geen verdere afschaling van 
het openbaar vervoer) als afgedaan 
te beschouwen. 

M133-
2023 

Motie: Circulair, 
laat maar zien. 

PvdD 02-10-
2023 

PS roepen GS op:   - 
om als voorbeeld en 
inspiratie een 
pilotproject in de 
circulaire en natuur-
inclusieve 
woningbouw te 
verkennen waarbij 
de stromen van 
energie, materiaal, 
diensten en 
goederen voor hier 
en nu, en straks en 

Beemsterboer, J. 08-02-2024: Geen wijzigingen.  19-
10-23 Er wordt momenteel een 
voorstel uitgewerkt hoe deze motie 
uit te kunnen voeren. 



 
elders inzichtelijk 
worden gemaakt  
daarover contact op 
te nemen met 
relevante partijen 
(gemeenten etc.) PS 
zo snel mogelijk in 
te lichten over de 
mogelijkheden van 
zo'n pilotproject. 

M256-
2022 

Motie 
reclameafspraken 
aanpassen aan 
provinciaal 
duurzaamheidsbe
leid. 

PvdA, 
GroenLinks. 

19-12-
2022 

PS verzoekt het 
college om: - de 
exploitant te 
informeren over dit 
besluit en de 
overeenkomst met 
betrekking tot 
reclame uitingen 
met producten met 
fossiele 
brandstoffen als 
energiebron of voor 
vlees- en 
visproducten aan te 

Olthof, J. 08-02-2024: In de commissie van 20 
november is een notitie behandeld 
met 4 opties. Partijen hebben zich 
uitgesproken over de opties en 
gedeputeerde Olthof heeft daar 
kennis van genomen. Buiten de 
vergadering om heeft hij aangegeven 
de optie om alle reclame uit de ABRI's 
te weren verder uit te willen werken.  
13-10-2023: Onderwerp is 
besproken in de commissie Ruimte 
van 9 oktober jl. Olthof heeft 
toegezegd in de commissie van 20 
november met een notitie te komen.  
13-10-2023: Onderwerp is 



 
passen in lijn met dit 
besluit. 

besproken in de commissie Ruimte 
van 9 oktober jl. Olthof heeft 
toegezegd in de commissie van 20 
november met een notitie te komen.  
14-08-2023: Geen wijzigingen.   05-
06-2023 Door de uitvoerder van het 
contract voor reclame-uitingen (OFN) 
is bezwaar gemaakt tegen deze 
motie. GS hebben op 5 april 2023 
naar de uitvoerder (OFN) gereageerd. 
PS zijn hierover per brief 
geïnformeerd (ingekomen stukken 
april 2023). Deze stukken worden 
geagendeerd voor een commissie 
zodra de nieuwe commissies 
gevormd zijn. Het voornemen is om 
bij de ingang van het nieuwe contract 
per 1 januari 2024 de wijziging door 
te voeren.   21-04-2023: uit 
besluitenlijst GS 4-4-2023: Op 19 
december 2022 is Motie 256-2022 
aangenomen waarin staat dat de 
provincie niet langer reclame maakt 
voor producten die verband houden 
met vis, vlees, of fossiele 



 
brandstoffen in haar bushokjes. 
Onze exploitant van de 
bushaltevoorzieningen OFN is op de 
hoogte gebracht van de aangenomen 
motie en de voorgenomen wijziging 
in de lopende overeenkomst. De 
exploitant heeft als reactie op de 
aangenomen motie op 19 januari 
2023 een bezwaarbrief aan GS 
verstuurd.  Besluit GS: 1. Te reageren 
op het bezwaar dat contractant OFN 
maakt in reactie op motie 256-2022 
middels bijgevoegde brief   2. PS 
hierover te informeren middels brief.   
25-01-2023: Het besluit is 
doorgegeven aan de exploitant. In de 
media is veel aandacht geweest voor 
deze motie. In januari zijn 
aanvullende Statenvragen (3) gesteld. 
Er is een afspraak gemaakt met de 
exploitant om de gevolgen van Motie 
te bespreken (30/01). De exploitant 
en haar onderaannemer hebben een 
brief met bezwaren gestuurd aan GS 
(19/01). Er is een juridische toets 



 
uitgezet, welke wordt meegenomen 
in het gesprek met de exploitant op 
30/01. 

M192-
2022 

Motie Een 
veiligere rijksweg 
N9 

CDA, VVD, 
JA21 

14-11-
2022 

PS verzoeken GS: - 
Zowel bij 
Rijkswaterstaat als 
het Rijk aan te 
dringen op 
infrastructurele 
maatregelen die 
daadwerkelijk een 
grote bijdragen 
leveren aan het 
terugdringen van het 
aantal 
verkeersongevallen 
op de N9 en hierbij 
aan te geven dat 
zowel Gedeputeerde 
Staten als Provinciale 
Staten van Noord-
Holland het Rijk 
verzoeken om de 
uitkomsten van de 
motie De Pater-

Olthof, J. 08-02-2024: RWS werkt op dit 
moment aan de voorbereiding van 
kleinschalige veiligheidsmaatregelen 
aan de N9. Hierover vindt 
afstemming plaats met provincie en 
gemeenten. Vanuit de provincie, 
maar ook gemeenten, wordt bij het 
ministerie en de Kamer daar waar er 
gelegenheid is aandacht gevraagd 
voor de N9 en meer structurele 
veiligheidsmaatregelen. Gewerkt 
wordt aan een afdoeningsvoorstel.  
20-11-2023: geen wijzigingen  02-
08-2023: Geen wijzigingen.  05-06-
2023 Zowel bij het Rijk (ministerie en 
kamerleden) als bij Rijkswaterstaat 
wordt bestuurlijk, ambtelijk en via 
public affairs continu aangedrongen 
op infrastructurele maatregelen die 
daadwerkelijk een grote bijdragen 
leveren aan de verkeersveiligheid op 
de N9.   19-01-2023 Een bestuurlijk 



 
Postma en Dijkstra 
een verder 
inhoudelijk vervolg 
te geven. 

overleg wordt voorbereid om de 
inhoud van de motie met het 
ministerie te bespreken. De Tweede 
Kamer heeft op 28 november een 
nieuwe motie aangenomen 
aangaande de N9, mede op 
aandringen van de provincie. Hierin 
verzoekt de Kamer het kabinet in 
samenwerking met de provincie 
Noord-Holland te bezien welke 
stappen er gezet kunnen worden om 
de N9 veiliger te maken en de Kamer 
uiterlijk in het eerste kwartaal van 
2023 over de voorgenomen acties te 
informeren. Hierover vindt ambtelijk 
overleg plaats met het ministerie en 
wordt een bestuurlijk overleg 
voorbereid. Tevens zijn wij ambtelijk 
in gesprek met Rijkwaterstaat en de 
regiogemeenten over de uitvoering 
van kleine maatregelen op de N9 
door Rijkswaterstaat. 

M53-
2022 

Motie Meerdere 
pilots verruiming 
Vrijkomende 

PvdD, SP 23-05-
2022 

PS verzoeken GS: - 
pilots Verruiming 
Vrijkomende 

Rommel, E. 08-02-2024:Geen wijzigingen  24-
10-2023 In het coalitieakkoord is bij 
het onderwerp  functiewijziging van 



 
Agrarische 
Bebouwing (VAB) 

Agrarische 
Bebouwing uit te 
voeren in diverse 
woonregio’s, gericht 
op de huisvesting 
van 
plattelandsouderen, 
plattelandsjongeren 
of vormen van 
begeleid wonen. 

(agrarische) bouwpercelen het 
volgende opgenomen: 'We kijken 
opnieuw naar de huidige regelgeving 
en verkenningen of en zo ja, hoe 
meer ruimte geboden kan worden 
aan de functiewijziging van 
(agrarische) bouwpercelen. Wij zullen 
u hierover begin 2024 een voorstel 
doen en de motie M53-2022 daarbij 
betrekken.  02-08-2023: Geen 
wijzigingen.  05-06-2023 De 
beantwoording van de motie maakt 
onderdeel uit van het onderzoek 
‘Burgerwoningen in het landelijk 
gebied’ dat in december 2022 is 
gestart. De verwachting is dat de 
uitkomsten van het onderzoek in de 
tweede helft van 2023 aan PS kunnen 
worden voorgelegd.  20-01-2023 De 
beantwoording van de motie maakt 
onderdeel uit van het onderzoek 
‘Burgerwoningen in het landelijk 
gebied’ dat in december 2022 is 
gestart.  25-10-2022 Geen 
wijzigingen.   22-8-2022 De motie 



 
Meerdere pilots verruiming 
Vrijkomende Agrarische Bebouwing 
(VAB) wordt uitgevoerd op basis van 
de resultaten van het onderzoek 
“Burgerwoningen in het 
landelijkgebied” dat de provincie laat 
uitvoeren. De resultaten zijn in het 
eerste kwartaal 2023 te verwachten. 

M37-
2022 

Motie Verkenning 
bouwteam, 
kostentafel en 
risicotafel als 
standaardprocedu
re bij grote  
infrastructurele 
projecten 

VVD, CDA, 
PvdA, D66, 
JA21 

07-03-
2022 

PS verzoekt 
Gedeputeerde 
Staten: - Om na 
afronding van het 
project N241-13 
(A.C. de Graafweg) 
de opgedane 
ervaringen en 
resultaten met de 
samenwerking in 
een bouwteam en 
het werken met een 
kostentafel en een 
risicotafel met 
Provinciale Staten te 
delen  - Bij positieve 
resultaten de 

Olthof, J. 08-02-2024: Er is vanuit GS een 
Status-update verstuurd over deze 
motie (2112434/2111746).  De 
definitieve afdoening van de motie 
zal niet eerder plaatsvinden dan in 
2025 (na de eindevaluatie 
bouwteams)  19-10-2023 Er is 
vanuit GS een Status-update 
verstuurd over deze motie 
(2112434/2111746). Deze is op de 
C-agenda van de commissie ruimte 
d.d. 9-10-2023 opgenomen.  09-
10-2023: uit besluitelijst GS d.d. 19-
09-2023: PS hebben een motie 
aangenomen om na afronding van 
het project N241-13 (A.C. de 
Graafweg) de opgedane ervaringen 



 
mogelijkheden te 
verkennen om 
bouwteam, 
kostentafel en 
risicotafel een 
standaardprocedure 
te laten zijn bij grote 
infrastructurele 
projecten om zo de 
risico’s te verkleinen 
en bijbehorende 
kostenoverschrijding
en te verminderen. 

en resultaten van een bouwteam en 
het werken met een kostentafel en 
een risicotafel met Provinciale Staten 
te delen en bij positieve resultaten de 
mogelijkheid te verkennen om deze 
werkwijze te standaardiseren. PS 
worden geïnformeerd over de 
resultaten van tussentijdse evaluatie 
van deze bouwteam aanpak.  Besluit 
GS:  1. Kennis te nemen van de 
statusupdate motie M37-2022 
‘Verkenning bouwteam, kostentafel 
en risicotafel als standaardprocedure 
bij grote infrastructurele projecten’   
2. PS met brief te informeren over de 
statusupdate motie M37- 2022.   
01-08-2023: Geen wijzigingen.  05-
06-2023 In september 2022 is een 
tussenevaluatie van vijf lopende 
bouwteams gestart (daarin wordt ook 
ingegaan op de aspecten kosten- en 
risicobeheersing). PS zullen uiterlijk 
in het derde kwartaal van 2023 per 
brief geïnformeerd worden over de 
uitkomst van deze tussenevaluatie. 



 
De motie zal worden afgedaan na 
afronding van het project N241-13 
(A.C. de Graafweg), voorzien in 2025.  
24-01-2023 Geen wijzigingen  18-
10-22 Geen wijzigingen.  11-8-2022 
In september 2022 is een 
tussenevaluatie van 5 lopende 
bouwteams gestart (daarin wordt ook 
ingegaan op de aspecten kosten- en 
risicobeheersing). De verwachting is 
dat de resultaten van deze 
tussenevaluatie begin 2023 met PS 
kunnen worden gedeeld.  1-6-2022 
Bouwteamfase wordt Q2 2022 
afgerond waarnaar evaluatie wordt 
gemaakt en in Q4 2022 aan PS 
teruggekoppeld wordt. 

M7-
2022 

Motie: 
‘Innovatieve 
mogelijkheden ter 
beperking van 
overlast’ 

JA21, 
Liberaal NH, 
50PLUS/Pvd
O, VVD 

31-01-
2022 

PS roept GS op:  • Bij 
een eventuele 
realisatie van de A8-
A9 de optie mee te 
nemen om 
innovatieve 
mogelijkheden te 
implementeren om 

Olthof, J. 08-02-2024: geen wijzigingen   24-
10-23: geen wijzigingen.  02-08-
2023 Geen wijzigingen      05-06-
2023  Geen wijzigingen  24-01-
2023 Geen wijzigingen.  24-10-
2022 Geen wijzigingen.  09-08-
2022 Motie betreft een voorstel dat 
betrekking heeft op een eventuele 



 
de mogelijke 
verslechtering van 
de luchtkwaliteit en 
de geluidsbelasting 
door de aanleg van 
de A8-A9 te 
beperken  • 
Initiatieven van 
bewoners inzake 
innovatieve 
oplossingen inzake 
luchtkwaliteit en 
geluidsbelasting 
mee te nemen. 

vervolgfase van het project. De motie 
kan pas worden uitgevoerd indien PS 
besluiten de planuitwerkingsfase van 
de Verbinding A8-A9 te starten.  19-
04-2022 (idem als volgende 
actualisatie) 

M187-
2020 

Optimaal 
onderhouden 
snelfietsroutes 

D66, 
GroenLinks, 
CU,  PvdA, 
PvdD 

16-11-
2020 

PS vragen het 
college van GS : -  
een notitie op te 
stellen, te delen en 
te bespreken met 
Provinciale Staten 
over het fietspad van 
de toekomst  -  
daarbij ook het 
kwaliteitsbeeld van 
veelgebruikte (snel- 

Olthof, J. 08-02-2024: Geen wijzigingen.  20-
11-2023: Geen wijzigingen  02-08-
2023: Geen wijzigingen  05-06-
2023: Geen wijzigingen  19-01-
2023: Geen wijzigingen.  18-10-
2022: Geen wijzigingen  29-08-
2022: Het eerste deel van de motie 
(het opnemen van doorfietsroutes als 
aparte onderhoudscategorie) is als 
actie opgenomen in de Actieagenda 
Actieve Mobiliteit, die op 9 mei 



 
of door-) fietsroutes 
mee te nemen. 

geagendeerd staat voor de 
Commissie Bereikbaarheid & 
Mobiliteit (zie pag. 12). Deze actie is 
verwerkt in de Investeringsstrategie 
Noord-Hollandse Infrastructuur 
(INHI) en wordt in de voorbereiding 
op de herziening van de NIKG in 
2023 ook in de NIKG verwerkt, met 
als resultaat dat doorfietsroutes 
apart worden beschouwd en 
gemonitord. Het tweede deel van de 
motie (in beeld brengen van de 
kosten van het op onderhouden op 
het hoogste niveau) wordt bij de 
herziening van de NIKG in het vierde 
kwartaal van 2023 aan PS 
voorgelegd. Bij de vaststelling van de 
herziene NIKG (in het vierde kwartaal 
2023) kan deze motie pas als 
afgehandeld worden beschouwd.  
19-04-2022:  (idem als volgende 
actualisatie)  13-01-2022: Het eerste 
deel van de motie (het opnemen van 
doorfietsroutes als aparte 
onderhoudscategorie) is als actie 



 
opgenomen in de Actieagenda 
Actieve Mobiliteit, is verwerkt in de 
Investeringsstrategie Noord-
Hollandse Infrastructuur (INHI) en 
wordt in de voorbereiding op de 
herziening van de NIKG in 2023 ook 
in de NIKG verwerkt met als resultaat 
dat doorfietsroutes apart worden 
beschouwd en gemonitord.  Het 
tweede deel van de motie (in beeld 
brengen van de kosten van het op 
onderhouden op het hoogste niveau) 
wordt bij de herziening van de NIKG 
in het vierde kwartaal van 2023 aan 
PS voorgelegd. Bij de vaststelling van 
de herziene NIKG (in het vierde 
kwartaal 2023) kan deze motie pas 
als afgehandeld worden beschouwd. 
Bij een eerdere statusupdate is 
verwezen naar een notitie die in Q4 
zal worden voorgelegd: daar is 
bedoeld de Actieagenda Actieve 
Mobiliteit.   10-11-2021: (idem als 
volgende actualisatie)  24-08-2021 
GS verwachten de gevraagde notitie 



 
in Q4-2021 aan te leveren.  05-04-
2021 de strekking van de motie is 
meegenomen in de Actieagenda 
Actieve Mobiliteit die is in de maak  
op 6 april 2021 in GS, 22 april ter 
bespreking in de commissie.  07-01-
2021 De strekking van de motie 
wordt meegenomen in de 
Uitvoeringsagenda Actieve Mobiliteit, 
die is in de maak. Verwacht wordt dat 
deze in het eerste of tweede kwartaal 
van 2021 aan GS wordt voorgelegd, 
terugkoppeling aan PS volgt dan 
aansluitend. 

M185-
2020 

Varende 
fietspaden 

D66, 
GroenLinks, 
CU, PvdA 

16-11-
2020 

PS dragen het 
college van GS op:  - 
de 
pontveerverbindinge
n in recreatieve 
fiets- en 
wandelroutes op te 
nemen in de 
recreatievisie   - te 
onderzoeken of de 
pontveerverbindinge

Olthof, J. 08-02-2024: Geen wijzigingen.  20-
11-2023: Geen wijzigingen  02-08-
2023: Om gebruik te kunnen maken 
van landelijk onderzoek dat 
momenteel plaatsvindt naar 
veerponten i.s.m. o.a. andere 
provincies, Rijkswaterstaat, 
ministerie van IenW, Vervoerregio 
Amsterdam en de Fietsersbond, is de 
planning opgeschoven. Eind 2023 
krijgen we de resultaten van dit 



 
n die in Provinciaal 
beheer zijn 
opgenomen kunnen 
worden in 
concessieregelingen 
als openbaar vervoer 
verbinding om 
continuïteit en 
frequentie zeker te 
stellen – of welke 
andere 
mogelijkheden er 
daarvoor zijn  -  
Provinciale Staten 
van de uitkomsten 
van dit onderzoek 
op de hoogte te 
brengen. 

landelijke onderzoek, waarna we 
deze kunnen gebruiken voor de 
veerpontenaanpak binnen onze 
provincie (zowel voor de ponten in 
eigen beheer als de andere ponten). 
Medio 2024 verwachten we de 
resultaten hiervan terug te kunnen 
koppelen aan Provinciale Staten.  05-
06-2023  Geen wijzigingen  19-01-
2023 Geen wijzigingen.  18-10-22 
Geen wijzigingen  29-8-2022 In de 
Actieagenda Actieve Mobiliteit, die op 
23 mei door Provinciale Staten is 
vastgesteld, is deze motie 
opgenomen in de activiteiten. Op 
pag. 14 staat: “We ontwikkelen 
veerpontenbeleid met onze partners, 
om te zorgen dat Noord-Hollandse 
veerverbindingen die belangrijk zijn 
voor voetgangers en fietsers 
behouden blijven, worden verbeterd 
of worden vervangen voor 
hoogwaardige alternatieven.” De 
vraag uit de motie ‘of 
pontveerverbindingen opgenomen 



 
kunnen worden in 
concessieregelingen als openbaar 
vervoer verbinding’, is een optie die 
hierbij ook wordt onderzocht. Het 
onderzoek wordt komende maanden 
uitgezet. Vanwege ambtelijk 
capaciteitsgebrek is dat helaas wat 
later dan eerst gedacht. We 
verwachten dat we medio 2023 aan 
Provinciale Staten kunnen 
terugkoppelen over het onderzoek.  
19-04-2022 In de Actieagenda 
Actieve Mobiliteit, die op 9 mei 
geagendeerd staat voor de 
Commissie Bereikbaarheid & 
Mobiliteit, is deze motie opgenomen 
in de activiteiten. Op pag. 14 staat: 
“We ontwikkelen veerpontenbeleid 
met onze partners, om te zorgen dat 
Noord-Hollandse veerverbindingen 
die belangrijk zijn voor voetgangers 
en fietsers behouden blijven, worden 
verbeterd of worden vervangen voor 
hoogwaardige alternatieven.” De 
vraag uit de motie ‘of 



 
pontveerverbindingen opgenomen 
kunnen worden in 
concessieregelingen als openbaar 
vervoer verbinding’, is een optie die 
hierbij ook wordt onderzocht. 
Verwacht wordt dat op zijn vroegst in 
het vierde kwartaal van 2022 aan PS 
kan worden teruggekoppeld over het 
onderzoek.  12-01-2022 Het 
onderzoek waar om gevraagd wordt 
is als actie meegenomen de 
Actieagenda Actieve Mobiliteit die op 
14 juni ter bespreking in de 
commissie is geweest, deze zal begin 
april aan de Staten worden 
voorgelegd. Verwacht wordt dat op 
zijn vroegst in het vierde kwartaal 
2022 aan PS kan worden 
teruggekoppeld over het onderzoek.  
08-11-2021 Onderzoek wordt 
opgestart. Onderzoek is tevens als 
actie meegenomen in de concept 
Actieagenda Actieve Mobiliteit die op 
14 juni jl. ter bespreking in de 
commissie is geweest. Verwacht 



 
wordt dat in het vierde kwartaal 2022 
aan de PS kan worden 
teruggekoppeld over het onderzoek.  
05-07-2021 Er wordt een onderzoek 
opgestart. Dit onderzoek is tevens 
als actie meegenomen de 
Actieagenda Actieve Mobiliteit die op 
14 juni ter bespreking in de 
commissie M&B is besproken. 
Verwacht wordt dat de resultaten van 
het onderzoek in eind 2021/ begin 
2022 aan PS kunnen worden 
teruggekoppeld  05-04-2021 
Onderzoek wordt opgestart. 
Onderzoek is tevens als actie 
meegenomen de Actieagenda Actieve 
Mobiliteit die is in de maak  op 6 
april 2021 in GS, 22 april ter 
bespreking in de commissie. 
Verwacht wordt dat dit in eind 2021/ 
begin 2022 aan de PS kan worden 
teruggekoppeld.  07-01-2021 
Onderzoek wordt opgestart. 
Verwacht wordt dat dit in eind 2021/ 



 
begin 2022 aan PS kan worden 
teruggekoppeld. 

M148-
2020 

Heroverweging 
Zijpe- en 
Hazepolder 

PvdA, D66, 
CU, 
GroenLinks 

22-10-
2020 

PS roept het College 
van Gedeputeerde 
Staten op: 1.de 
landschappelijke, 
cultuurhistorische en 
in potentie 
aanwezige 
natuurwaarden van 
de Zijpe- en 
Hazepolder te 
betrekken bij een 
zorgvuldige 
heroverweging van 
de begrenzing van 
de BPL ter plaatse  
2.PS te informeren 
over de uitkomst van 
deze heroverweging 
in de 
Statencommissie 
RWK 

Kocken, R. 08-02-2024: Geen wijzigingen.  11-
10-2023: We streven ernaar om 
uiterlijk bij de eerstvolgende 
wijzigingsronde OV NH2022 (start 
maart 2024) u een voorstel ter 
afdoening te hebben gedaan  02-08-
2023:  Geen wijzigingen  20-01-
2023 Geen wijzigingen.  25-10-
2022 De moties 115 en 148, die 
gekoppeld zijn aan de verkenning 
Schagen, zijn nog niet ten uitvoering 
gebracht omdat de verkenning 
Schagen na vooronderzoek via de 
Fasering- en investeringsstrategie 
woningbouw Schagen is uitgesteld. 
Deze moties zijn tekstueel 
verbonden aan de Verkenning. 
Inmiddels is gezien dat de moties 
ook los van de verkenning uitgevoerd 
kunnen worden. Het resultaat van de 
verkenning heeft geen invloed op de 
verkenning van de Zijpe- en 
Hazepolder. De landschappen rond 



 
de Stad Schagen hebben namelijk 
hun eigen waarden en 
bijzonderheden. Daarmee kunnen 
beide verkenningstrajecten los van 
elkaar gelopen en beoordeeld 
worden. De opdracht tot het 
uitvoeren van de verkenningstraject 
voor de stad Schagen is uitgesteld 
naar aanleiding van de bevindingen 
van het Faserings- en 
investeringsstrategie. De moties 
zullen daarom buiten dit kader niet 
worden uitgevoerd. Op dit moment 
wordt nagedacht over de wijze 
waarop deze moties wel tot 
uitvoering gebracht kunnen worden. 
Provinciale Staten zullen hierover zo 
snel als mogelijk geïnformeerd 
worden.  22-08-2022 Er ligt 
momenteel een plan van aanpak om 
de komende maanden deze motie af 
te ronden. Voor het eind van het jaar 
is er een antwoord naar PS.  10-01-
2022 De moties 115 en 148 zijn 
tekstueel gekoppeld aan de 



 
verkenning Schagen. Deze zijn nog 
niet ten uitvoering gebracht omdat 
de verkenning Schagen nog in een 
voorfase zit via een faserings- en 
investeringsstrategie.  Inmiddels is 
de mogelijkheid gevonden om de 
moties los van de verkenning uit te 
voeren. Het resultaat van de 
verkenning heeft geen invloed op de 
verkenning van de Zijpe- en 
Hazepolder. De landschappen rond 
de Stad Schagen hebben namelijk 
hun eigen waarden en 
bijzonderheden en het BPL is niet 
uitwisselbaar. Daarmee kunnen beide 
verkenningstrajecten los van elkaar 
gelopen en beoordeeld worden.  Er 
ligt nu een plan van aanpak klaar 
waarin de moties in Q1 van 2022 
uitgevoerd gaan worden. Zo kunnen 
vooruitlopend en los van de 
resultaten van de faserings- en 
investeringsstrategie (voorverkenning 
Schagen) de moties worden 
afgehandeld.  04-11-2021 Het 



 
verkenningentraject Schagen is 
onlosmakelijk verbonden met de 
Ontwikkelvisie Schagen en het 
momenteel lopende Faserings- en 
het Investeringstraject Stad Schagen 
van de Bouwambassadeur. De 
verkenning is nog in een voorfase. 
Omdat het BPL rond de stad Schagen 
niet uitwisselbaar is, is besloten de 
moties 115 en 148 los van de 
verkenning te gaan behandelen. 
Hiervoor ligt momenteel een plan van 
aanpak klaar dat in het laatste 
kwartaal van 2021 en het eerste 
kwartaal van 2022 uitgevoerd gaat 
worden. Volgens de planning zal in 
het eerste kwartaal van 2022 
antwoord gegeven worden op de 
moties 115 en 148.     29-06-2021 
Participatie vereist een overleg met 
stakeholders (agrarisch-natuur en 
landschap-gemeente) om draagvlak 
voor zodanige aanpassing van de 
begrenzing BPL te onderzoeken, dat 
Zijpe- en Hazepolder onder het BPL 



 
valt. Dat overleg wordt zo mogelijk 
nog voor het zomerreces 
georganiseerd.  22-03-2021 De 
Verkenning Schagen loopt. Een 
mogelijke BPL begrenzing van de 
Zijpe- en Hazepolder maakt 
onderdeel uit van de gesprekken met 
de gemeente Schagen.  11-01-2021 
De Verkenning Schagen loopt. Een 
mogelijke BPL begrenzing van de 
Zijpe- en Hazepolder maakt 
onderdeel uit van de gesprekken met 
de gemeente Schagen.  Zie ook 
M115-2020. 

M115-
2020 

Weidevogels Zijpe GroenLinks, 
PvdA 

05-10-
2020 

PS verzoeken het 
college van GS  De 
Zijpepolder mee te 
nemen in het 
verkenningstraject 
om een integrale 
afweging te maken 
tussen de ambities, 
opgaven en de 
begrenzing van het 
BPL in de gemeente 

Kocken, R. 08-0-2024: Geen wijzigingen   11-
10-2023: We streven ernaar om 
uiterlijk bij de eerstvolgende 
wijzigingsronde OV NH2022 (start 
maart 2024) u een voorstel ter 
afdoening te hebben gedaan.   09-
08-2023: Geen wijzigingen  05-06-
2023 Geen wijzigingen  20-01-2023 
Geen wijzigingen.  25-10-2022 De 
moties 115 en 148, die gekoppeld 
zijn aan de verkenning Schagen, zijn 



 
Schagen.  Daarbij 
ook recente 
informatie van lokale 
en regionale 
natuurorganisaties 
te betrekken. 

nog niet ten uitvoering gebracht 
omdat de verkenning Schagen na 
vooronderzoek via de Fasering- en 
investeringsstrategie woningbouw 
Schagen is uitgesteld. Deze moties 
zijn tekstueel verbonden aan de 
Verkenning. Inmiddels is gezien dat 
de moties ook los van de verkenning 
uitgevoerd kunnen worden. Het 
resultaat van de verkenning heeft 
geen invloed op de verkenning van 
de Zijpe- en Hazepolder. De 
landschappen rond de Stad Schagen 
hebben namelijk hun eigen waarden 
en bijzonderheden. Daarmee kunnen 
beide verkenningstrajecten los van 
elkaar gelopen en beoordeeld 
worden. De opdracht tot het 
uitvoeren van de verkenningstraject 
voor de stad Schagen is uitgesteld 
naar aanleiding van de bevindingen 
van het Faserings- en 
investeringsstrategie. De moties 
zullen daarom buiten dit kader niet 
worden uitgevoerd. Op dit moment 



 
wordt nagedacht over de wijze 
waarop deze moties wel tot 
uitvoering gebracht kunnen worden. 
Provinciale Staten zullen hierover zo 
snel als mogelijk geïnformeerd 
worden.  22-08-2022 Na de 
verkenning Schagen kunnen de 
moties afgedaan worden. Hiervoor is 
reeds een plan van aanpak opgesteld 
en voor het eind van het jaar is de 
planning om PS te informeren over 
de bevindingen.  21-04-2022 De 
uitvoering van de motie hangt samen 
met de discussie over de verkenning 
van Schagen Oost. Na de meivakantie 
worden er 2 werksessies gehouden 
met betrokken partijen waar 
meningen en informatie met elkaar 
gedeeld en bediscussieerd gaan 
worden. Vanuit deze sessies zal een 
antwoord komen op de moties  10-
01-2022 De moties 115 en 148 zijn 
tekstueel gekoppeld aan de 
verkenning Schagen. Deze zijn nog 
niet ten uitvoering gebracht omdat 



 
de verkenning Schagen nog in een 
voorfase zit via een faserings- en 
investeringsstrategie.  Inmiddels is 
de mogelijkheid gevonden om de 
moties los van de verkenning uit te 
voeren. Het resultaat van de 
verkenning heeft geen invloed op de 
verkenning van de Zijpe- en 
Hazepolder. De landschappen rond 
de Stad Schagen hebben namelijk 
hun eigen waarden en 
bijzonderheden en het BPL is niet 
uitwisselbaar. Daarmee kunnen beide 
verkenningstrajecten los van elkaar 
gelopen en beoordeeld worden.  Er 
ligt nu een plan van aanpak klaar 
waarin de moties in Q1 van 2022 
uitgevoerd gaan worden. Zo kunnen 
vooruitlopend en los van de 
resultaten van de faserings- en 
investeringsstrategie (voorverkenning 
Schagen) de moties worden 
afgehandeld.  04-11-2021 Het 
verkenningentraject Schagen is 
onlosmakelijk verbonden met de 



 
Ontwikkelvisie Schagen en het 
momenteel lopende Faserings- en 
het Investeringstraject Stad Schagen 
van de Bouwambassadeur. De 
verkenning is nog in een voorfase. 
Omdat het BPL rond de stad Schagen 
niet uitwisselbaar is, is besloten de 
moties 115 en 148 los van de 
verkenning te gaan behandelen. 
Hiervoor ligt momenteel een plan van 
aanpak klaar dat in het laatste 
kwartaal van 2021 en het eerste 
kwartaal van 2022 uitgevoerd gaat 
worden. Volgens de planning zal in 
het eerste kwartaal van 2022 
antwoord gegeven worden op de 
moties 115 en 148.     05-07-2021 
Participatie vereist een overleg met 
stakeholders (agrarisch-natuur en 
landschap-gemeente) om draagvlak 
voor zodanige aanpassing van de 
begrenzing BPL te onderzoeken, dat 
Zijpe- en Hazepolder onder het BPL 
valt. Dat overleg wordt zo mogelijk 
nog voor het zomerreces 



 
georganiseerd  22-03-2021 De 
Verkenning Schagen loopt. Een 
mogelijke BPL begrenzing van de 
Zijpepolder maakt onderdeel uit van 
de gesprekken met de gemeente 
Schagen.  11-01-2021 De 
Verkenning Schagen loopt. Een 
mogelijke BPL begrenzing van de 
Zijpepolder maakt onderdeel uit van 
de gesprekken met de gemeente 
Schagen.  Zie ook M148-2020. 

 


